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PROCES-VERBAL 

ÎNCHEIAT ÎN CADRUL ŞEDINŢEI EXTRAORDINARE PUBLICE A 

CONSILIULUI JUDEŢEAN GIURGIU DIN DATA DE 21 FEBRUARIE 2023 

 

 

 Consiliul Judeţean Giurgiu a fost convocat de îndată pentru data de 21 februarie 2023, 

ora 1300, în şedinţă extraordinară de către preşedintele Consiliului Judeţean Giurgiu, dl.Dumitru 

Beianu, prin Dispoziţia nr.69 din 20 februarie 2023, conform prevederilor art.179 alin.(3) din 

Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare. 

  

 Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat pe site-ul propriu.   

 Participarea la ședință prin mijloace electronice se va face cu respectarea prevederilor 

art.139 alin.(5) lit.c) coroborat cu art.180 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 

nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, după aprobarea 

solicitării de către președintele Consiliului Județean Giurgiu. 

 

  La lucrările şedinţei participă preşedintele Consiliului judeţean, precum și următorii 

consilieri județeni:  
  

Nr. 

crt 

Numele și prenumele Formațiunea  politică Prezență 

1.  Mihalcea Elisabeta PNL CO 

2.  Anculescu Silviu-Cristian PNL Prezent 

3.  Meclea Alina PNL Prezent online 

4.  Roșu Cosmina Andreea     PNL Prezent 

5.  Ionescu Cătălin-Ionuț PNL Prezent online 

6.  Tudorache Petre PNL Prezent 

7.  Danciu Dana-Andreea PNL Prezent online 

8.  Gavrilă Dumitru PNL Prezent 

9.  Negoiță Iulian PNL Prezent online 

10.  Gica Andrei-Ștefan PNL Prezent online 

11.  Georgescu Mihai-Cătălin PNL Prezent online 

12.  Enache Nicolae PNL Prezent 

13.  Deliu Radu-Silviu PNL Prezent 

14.  Lungu Silviu PNL Prezent online 

15.  Tudor Mihai-Bogdan PNL Prezent online 

16.  Nan Tiberiu-Genu PNL Prezent online 

17.  Alecu Constantin PNL Prezent 

18.  Croitorescu Alexandru-Liviu PNL Prezent online 

19.  Corozel Lucian PSD Prezent 

20.  Preda Ionuț-Gabriel PSD Prezent online 

21.  Vucă Emil-Gabriel PSD Prezent online 

22.  Crina-Alexandra Stoianovici PSD Prezent online 

23.  Lazăr Daniel-Cosmin PSD Prezent 

24.  Răgălie Cristian-Mihai PSD Prezent 

25.  Simon Diana-Marga PSD Prezent 
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Din aparatul de specialitate au participat la lucrările şedinţei: 

- Dna. Aurelia Brebenel –  secretar general al judeţului; 

- Dna Madina Bălăceanu – șef serviciu C.J.G.; 

- Dl.Vlad Ciobanu  – șef serviciu C.J.G.; 

- Dl. George Dobre – consilier președinte C.J.G.; 

- Dna Daniela Burcea – director executiv C.J.G.; 

Ordinea de zi a fost transmisă consilierilor județeni pe adresele de e-mail, în vederea analizării și 

exprimării votului. 

 

XXXXXXXXXXX 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc pentru prezență colegilor consilieri care au reușit să ajungă astăzi în sala de 

consiliu, mulțumim și presei! Ne întâlnim pentru o ședință extraordinară și înainte de a 

începe, ca de obicei, vă rog să ascultăm imnul național.  

Se intonează Imnul Național. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc! 

- Așadar, ședință extraordinară, 21 februarie, avem cu tot cu procesele verbale, 10 puncte pe 

ordinea de zi, o să vă rog să-mi permiteți să informez presa, că începând cu ședința aceasta, 

după fiecare încheiere de parcurgere a proiectelor de pe ordinea de zi, cu o pauză de 3-5 

minute, să permitem colegilor să elibereze sala, eu rămân și răspund la orice întrebări legate 

de subiectele discutate sau de  orice alte subiecte care îi interesează.  

- Bun, pentru astăzi, avem așadar acest proiect de ordine de zi, nu este foarte complicat, dar 

sunt proiecte de substanță, dacă sunt intervenții din partea dvs., vă rog? Vă rog! 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Pentru ordinea de zi, da? 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da! 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Bună ziua, domnule președinte, stimați colegi, vă propun astăzi să retragem de pe ordinea de 

zi proiectul de hotărâre nr.38, cel cu înființarea Campusului Politehnic Regional pe motiv că, 

din documentele studiate, Consiliul Județean Giurgiu este lider secundar și liderul acestei 

asocieri se pare că nu a aprobat acest parteneriat. Aș dori întâi să se aprobe parteneriatul de 

către lider, după care să venim și noi într-o ședință de consiliu să aprobăm în calitate de lider 

secundar. Oarecum pare că punem carul înainte. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, a mai folosit un coleg al dvs. expresia asta, la fel de nefericită.   

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Este opinia mea. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- E foarte bună, am reținut-o. Pot să vă spun că s-a muncit în echipă pentru acest proiect. 

Consiliul județean a depus un efort considerabil prin specialiștii săi, în special dna Aura 

Răducu, fost ministru al Fondurilor Europene, dar nu numai. A muncit și primăria cu câțiva 

specialiști, a muncit și Institutul Politehnic, au avut un aport toți cei 17 membri. Nu există 

nicăieri în ghid vreo prevedere expresă care stabilească succesiunea aprobării. Au aprobat 

26.  Bălan Cristina PSD Prezent online 

27.  Grigore Mihăiță-Napoleon PSD Prezent 

28.  Simion Cosmin-Niculae PSD Prezent 

29.  Cristescu Dan PSD Prezent online 

30.  Bardan Daniela PSD Absent 
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toți ceilalți parteneri, mi se pare normal să avem și noi această discuție și sunt convins că va 

prevala interes pentru dezvoltarea județului Giurgiu. La municipiu va fi repus proiectul pe 

ordinea de zi, într-adevăr, în ședința de joi. L-am rugat pe dl primar Anghelescu să-mi 

permită să merg să explic eu cu argumente și dovezi incontestabile de ce trebuie să aprobăm 

acest proiect, dar Consiliul Județean Giurgiu a inițiat acest proiect, am convins o sumedenie 

de firme, persoane fizice, juridice să se implice, am convins două consilii județene de 

importanța acestui proiect în județul Giurgiu, dar având avantaje toți cei implicați. Nu mi se 

pare că ar exista un motiv rezonabil pentru care tot noi să retragem acest proiect pentru că la 

Consiliul Local Giurgiu au lipsit probabil niște informații relevante pentru luarea unei decizii 

corecte. Se va reveni, sunt convins și acolo, deocamdată ne facem datoria de a supune 

aprobării dvs. acest proiect și în urma discuțiilor vom avea și un vot corespunzător. Alte 

intervenții, vă rog? Supun aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru? 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Supune-ți propunerea la vot! 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Supun aprobării propunerea dlui Corozel de a extrage din ordinea de zi proiectul de hotărâre 

nr.38. Cine este pentru? Faceți o poză să mi-o dați și mie, e foarte relevantă! 6 (PSD) 

- Împotrivă? Abțineri? Nu e cazul. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- 11 voturi cu 18....deci nu a fost aprobată retragerea de pe ordinea de zi.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da....acest proiect este cel mai important, prin implicații, pe care l-am văzut eu în județul 

Giurgiu și dacă contrapunem unui proiect de o asemenea importanță cu argumente atât de 

subțiri, ca să nu spun ilogice, nu demonstrăm decât diferența între ce pretindem că susținem 

și ceea ce avem deja în cap să și facem pentru județul ăsta....dezonorant... 

- Bun, supun atunci la vot proiectul ordinii de zi!  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? Unanimitate. Mulțumesc!  

 

1. Aprobarea procesului verbal al şedinţei ordinare din data de 31 ianuarie 2023 a Consiliului 

Județean Giurgiu 

 Prezintă: dna.Aurelia Brebenel - secretar general al judeţului 

 

2. Aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare din data de 06 februarie 2023 a 

Consiliului Județean Giurgiu 

 Prezintă: dna.Aurelia Brebenel - secretar general al judeţului 

 

3. Aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare din data de 09 februarie 2023 a 

Consiliului Județean Giurgiu 

 Prezintă: dna.Aurelia Brebenel - secretar general al judeţului 

 

4. Proiect de hotărâre nr.38 din 16 februarie 2023 privind aprobarea participării județului 

Giurgiu în cadrul proiectului ,,Campus Politehnic Regional pentru Învățământ Dual Giurgiu” 

şi a cheltuielilor aferente, în vederea finanțării prin Programul Național de Redresare și 

Reziliență, apelul de proiecte PNRR-IV-C15-2022 – I6, referatul de aprobare nr.2104 din 16 

februarie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.3108 din 16 februarie 2023 al 

Compartimentului Programe şi proiecte europene, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, 

fonduri europene, avizul Comisiei pentru educație, cultură, tineret şi sport și avizul Comisiei 

juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Simona Tocuț    - consilier 

   dna. Elisabeta Mihalcea    - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 
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5. Proiect de hotărâre nr.41 din 17 februarie 2023 privind suplimentarea utilizării din 

excedentul bugetului local al județului Giurgiu în anul 2023, referatul de aprobare nr.3170 

din 17 februarie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.3176 din 17 februarie 2023 

al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate și avizul Comisiei buget, finanțe, economie, 

fonduri europene  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea    - preşedinte comisie 

 

6. Proiect de hotărâre nr.42 din 17 februarie 2023 privind rectificarea bugetului propriu de 

venituri și cheltuieli al Județului Giurgiu și a bugetului creditelor interne pe anul 2023, 

referatul de aprobare nr.3171 din 17 februarie 2023 al președintelui, raportul de specialitate 

nr.3177 din 17 februarie 2023 al Direcției Achiziții publice și investiții, raportul de 

specialitate nr.3178 din 17 februarie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate, avizul 

Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și avizul Comisiei pentru investiții, 

patrimoniu, urbanism și infrastructură 

 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

     dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea    - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

7. Proiect de hotărâre nr.35 din 13 februarie 2023 privind acordarea unor sprijine financiare, 

referatul de aprobare nr.2825 din 13 februarie 2023 al președintelui, raportul de specialitate 

nr.2829 din 13 februarie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate, avizul Comisiei 

buget, finanțe, economie, fonduri europene și avizul Comisiei pentru sănătate și protecție 

socială 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea    - preşedinte comisie 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

 

8. Proiect de hotărâre nr.36 din 15 februarie 2023 privind aprobarea inițierii negocierilor 

pentru contractarea unui credit intern rambursabil în valoare de până la 16.092.335 lei cu o 

maturitate de până la 120 luni, referatul de aprobare nr.2983 din 15 februarie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr.2988 din 15 februarie 2023 al Serviciului Buget-

finanțe și contabilitate și avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea    - preşedinte comisie 

 

9. Proiect de hotărâre nr.37 din 15 februarie 2023 privind aprobarea inițierii negocierilor 

pentru contractarea unui credit intern rambursabil în valoare de până la 4.000.000 lei cu o 

maturitate de până la 120 luni, referatul de aprobare nr.2984 din 15 februarie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr.2989 din 15 februarie 2023 al Serviciului Buget-

finanțe și contabilitate și avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea    - preşedinte comisie 
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10. Proiect de hotărâre nr.44 din 17 februarie 2023 privind aprobarea dezmembrării 

imobilului înscris în cartea funciară nr. 35484 Oraș Bolintin Vale, aflat în domeniul public al 

judeţului Giurgiu, referatul de aprobare nr.3263 din 17 februarie 2023 al președintelui, 

raportul de specialitate nr.3265 din 17 februarie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare 

servicii publice de interes județean și administrativ, avizul Comisiei pentru investiții, 

patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de 

urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

     dna. Daniela Burcea    - director executiv 

     dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

     dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

Documentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Doamna secretar, partea dumneavoastră de responsabilitate.... 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Din 31 de membri ai Consiliului Județean Giurgiu, sunt prezenți 29. 

- Supun aprobării dvs., procesul verbal al ședinței ordinare din data de 31 ianuarie 2023. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

Documentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi 

 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Supun aprobării dvs., procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 06 februarie 2023. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc! 

Documentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi 

 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Supun aprobării dvs., procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 09 februarie 2023. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

Documentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc și eu! Așadar punctul 4: Proiect de hotărâre nr.38, despre care tocmai am 

discutat, aprobarea participării județului Giurgiu în cadrul proiectului ,,Campus Politehnic 

Regional pentru Învățământ Dual Giurgiu” şi a cheltuielilor aferente, în vederea finanțării 

prin Programul Național de Redresare și Reziliență, apelul de proiecte PNRR-IV-C15-2022 – 

I6. 

- Comisia buget, două voturi „pentru”, două „abțineri”, comisia pentru educație, aviz 

favorabil, comisia juridică, aviz favorabil- cu două voturi „împotrivă”. Dacă sunt intervenții, 

vă rog! Vă rog! Pe rând, că avem timp! 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Nu e nicio problemă, da? Într-adevăr, acum este momentul să discutăm un pic mai detaliat 

despre acest proiect de hotărâre, v-am și spus motivul retragerii, invocării retragerii de pe 

ordinea de zi mai devreme, a fost doar pentru simplul fapt că ei erau parteneri-lideri și noi 

parteneri secundari. În momentul de față, ați spus dvs., că la municipiu au lipsit câteva detalii 

relevante sau pe care consilierii locali nu le-au înțeles, ni le puteți spune și nouă? 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Aveți întrebări? 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Da, că să știți că și noi, avem foarte multe nelămuriri față de acest proiect! 
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă rog! Am mai discutat despre proiectul ăsta, am aprobat consorțiul data trecută, am 

discutat și atunci, spre deosebire de municipiu, unde habar n-am care a fost amplitudinea 

discuțiilor, aici, eu știu că am prezentat datele relevante, dacă aveți întrebări, vă răspund! 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Păi care sunt datele relevante, dvs. ați spus că lipsesc, au lipsit niște date relevante... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, da, da....am cerut procesul verbal... 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- ...consilierilor de la municipiu...văd că le-au lipsit date relevante...scuzați-mă că vă întrerup, 

și consilierilor PNL. Aici nu știu, nu mă... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, da, tuturor...  

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- N-aș putea să interpretez votul de la municipiu... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Eu n-am....în ce am spus până acum, astăzi, despre acest proiect, n-am făcut referire la PNL 

sau PSD, faceți dvs., eu am spus că au lipsit informații relevante. Am citit un rezumat al 

discuțiilor de la... 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Joi o să fie o ședință, l-au pus iarăși pe ordinea de zi, o să fie o ședință. Dvs. spuneți că le-au 

lipsit niște informații....care sunt? Bănuiesc că și oamenii ăia...și eu am urmărit ședința de 

consiliu de la municipiu, probabil și cei de la municipiu o s-o urmărească pe-a noastră! Vor 

să afle detalii... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Eu vă rog pe dvs. să citiți regulamentul, unde spune că nu dialogăm aici, aveți o intervenție, 

v-o încheiați, vă răspund și trecem mai departe! 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Da, înseamnă că nu aveți argumentele...nu știu, cam asta înțeleg! 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bine! Înțelegeți ce vreți, că nici până acum n-ați înțeles ce trebuia! 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Ok! Într-o ședință anterioară, știu că un coleg de-al meu, Emil Vucă dacă nu mă înșel, a 

ridicat problema proprietății terenului pe care se va construi acest campus! Cum a rămas 

până la urmă? Puteți să-mi spuneți și mie? Este la municipiu, este la consiliu? Cine este 

proprietar al terenului acolo, având în vedere că s-a schimbat totuși și liderul de asociere? 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Eu cred că v-ar ajuta să ajungeți la fiecare ședință de consiliu, pentru că văd că de departe, 

urmăriți mai greu. Terenul acela a fost și rămâne la municipiu! Nu s-a pus niciodată 

problema să-l preia consiliul județean, pentru că nu e necesar un asemenea demers. 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Era în cazul în care consiliul județean ar fi fost.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Încă o dată, vă rog, rezumați-vă la întrebări și fiți cât se poate de concis.... 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Da, dar pe de-o parte îmi spuneți că nu am întrebări, pe de altă parte, încercați să... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Păi da, dar nu mai faceți și comentarii! Întrebați și mă străduiesc să vă ajut! 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Ok! Dincolo iar, discuțiile de la municipiu, vis-a-vis de numărul de elevi, că ar fi în 

scădere...vreau să mă rezum la partea de cofinanțare....care revine Consiliului Județean 

Giurgiu...și aici, probabil că ar trebui ușor-ușor să legăm această cofinanțare și nevoia de bani 

și cu proiectele următoare de pe ordinea de zi, în care noi o să facem sau aprobăm inițierea 
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unor împrumuturi, în care noi o să aprobăm utilizarea unor sume de bani din excedent, le-aș 

pune pe toate, ca să spun, în aceeași oală și aș încerca totuși să vă propun să ne organizăm 

undeva mai eficient. Văd că avem o cofinanțare undeva la 12 milioane fără TVA, cred că 

sunt 14 milioane 5 sute cu tot cu TVA.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Lei.... 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Lei... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Specificați...avem presă aici... 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Lei noi...nu mai zic de cofinanțarea și celor de la municipiu, am văzut că și acolo s-a ridicat 

aceeași problemă, din partea celor de la economic n-a venit un răspuns clar, de unde se poate 

acoperi această finanțare, întreb acum, la noi, la Consiliul Județean, cum se vor acoperi aceste 

cheltuieli? 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Cofinanțarea la nivelul ăsta, a fost necesară pentru a maximiza șansele de reușită. Spre 

deosebire de opiniile dvs. atât de defavorabile proiectului, între cele 7 județe care compun 

Regiunea 3 Sud-Muntenia, 4 intenționează să câștige finanțări, da? Prin PNRR, probabil știți, 

vor fi finanțate 10 asemenea campusuri.... 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Corect.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- ...la nivel de țară. Prin negocieri, s-a ajuns din păcate la un număr de două pentru fiecare 

regiune. Deci competiția e acerbă, repet, cofinanțarea ne permite să obținem un punctaj 

maxim pe acest criteriu. Nu suntem la înălțime chiar la toate și ca atare, îmi această 

propunere și sunt convins că vom găsi soluții să obținem finanțare dacă ajungem să câștigăm 

proiectul! Dacă avem excedent, e clar că am gestionat bine fondurile și până acum.... 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Corect.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- ...dacă facem credite înseamnă că avem un grad de îndatorare mic și ne permitem să mai 

facem... 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Luați în calcul ca din diferența de excedent, să acoperiți cheltuielile la acest proiect, asta v-

am întrebat! 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dl. Corozel, când o să am nevoie de sfatul dvs., fiți convins că o să vi-l cer! 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Eu v-am întrebat, acuma.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

-  Deocamdată mă gândeam să iau vreo 2 milioane de euro taxă pentru autorizația de construire 

la centrala fotovoltaică pe care ați respins-o cu foarte mare detașare! 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Noi n-am respins-o, ne-am abținut și am ridicat niște probleme...  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Ba da, ați ridicat exact problemele care îi trebuiau doamnei prefect ca să atace proiectul de 

hotărâre, să îl blocheze! Haideți să fim eficienți în discuție.... 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Eu v-am spus...sper că s-a înțeles ce am...și a înțeles toată lumea... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- ....și dacă mai aveți vreo întrebare...ascult, dacă nu, vreau să trecem la următorul vorbitor! 
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Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Nu, cam astea ar fi singurele mele probleme.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc, convingător! Ia ziceți, domnul Grigore! 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Și scurt, că așa m-ați obligat! 

Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- Am să încerc să fiu și eu la fel de scurt.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- V-aș rămâne îndatorat! 

Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- Înțeleg că de fiecare dată când colegii mei din Partidul Social Democrat au cuvântul, începeți 

să rostogoliți așa cumva, ochii peste cap, de parcă noi nu am.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vi se pare... 

Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- Mi se pare, e posibil să mi se pară, văd că faceți doar pentru presă.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Hai....vă ascult! 

Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- Vă faceți show-ul, e frumos, e interesant, și mie-mi place, recunosc, dacă eram acolo, îl 

apreciam mai mult! Domnule președinte, în mandatul trecut, care s-a terminat în 2012, dvs. 

ați mai avut o inițiativă a unui astfel de campus pentru elevi, s-a cedat și un teren către 

Primăria Giurgiu, Primăria Giurgiu a vândut terenul, acum apare pe un neckermann! 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu știu despre ce vorbiți! 

Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- Sunt  convins că nu știți, nu aveți niciun fel de idee! Era în mandatul 2008-2012, în care ați 

fost președinte al consiliului județean, când s-a discutat înființarea unui campus școlar, în 

aceleași coordonate, terenul pe care se află campusul de lângă unitatea militară, terenul de 

lângă unitatea militară, care a fost cedat către Primăria Giurgiu, n-are rost...dvs. nu știți 

despre ce este vorba....mergem mai departe.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Domnul Grigore...sunteți din alt film.... 

Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- ....mergem mai departe, sunt convins, ne-am obișnuit cu aroganțele  dvs. Mergem puțin mai 

departe! Nu știu dacă cineva a făcut o analiză referitoare la ceea ce înseamnă numărul 

elevilor din județul Giurgiu, numărul profesorilor și cadrelor specializate din județul Giurgiu, 

noi nu suntem împotriva unui astfel de campus școlar, deși experiența spune că în Giurgiu au 

mai fost două facultăți, dacă vă aduceți aminte, una se numea UNITEH, a murit, a mai fost și 

un Spiru Haret la Giurgiu, care și ăla s-a închis, asta datorită faptului că numărul de elevi 

care se duceau către această zonă a studiilor superioare era foarte mic. Suntem pe ultimul loc 

la bacalaureat, nu este vina neapărat a dumneavoastră, nici a noastră, cred că este o vină 

înconjurată a tot ceea ce înseamnă sistem social, învățământ, educație, inspectoratul școlar, 

dar suntem aproape pe ultimul loc la bacalaureat. Numărul de copii care părăsesc prin 

abandon școlar în fiecare an, depășește 24%, din informațiile pe care le am eu, e posibil să fie 

mai mic un pic anul acesta, că am mai muncit unii dintre noi să mai echilibrăm puțin cât de 

cât. Problema este dacă se justifică din punct de vedere financiar un astfel de proiect, nu 

avem nicio problemă să vi-l votăm. Nu suntem împotriva unui astfel de campus universitar, 

ba din contră, sincer, v-am susținut și la acel proiect cu învățământul dual, chiar încercăm să 

vă ajutăm.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Păi e același proiect.... 
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Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- Încercăm să vă ajutăm cu înscrierea elevilor acolo, numai că dvs. veniți fără niciun fel de 

zonă de finanțare, dacă la Prahova este inclus ca și principal beneficiar Uzina Dacia și vine și 

cu cofinanțare.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Domnul....Mihăiță, Uzina Dacia este în județul Argeș, nu Prahova... 

Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- Îmi cer scuze...da, îmi cer scuze....dacă la București este implicată direct Politehnica 

București, la Giurgiu.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Politehnica e la noi in consorțiu, domnul... 

Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- Da? Păi n-am găsit un potențial atât de mare financiar care să vină și să susțină financiar 

această...această... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Păi unde l-ați căutat? 

Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- M-am uitat pe hârtiile alea pe care mi le-ați trimis dvs.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Păi dacă n-ați reținut că Politehnica este unul dintre membrii de bază al consorțiului, ce 

pretenții să mai am la dvs.? 

Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- Asta este, păi de-asta spuneam, ce pretenții să mai avem, nu am reținut nicio firmă, două sau 

trei care să vină în sprijinul...cu susținere financiară pentru un astfel de proiect. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Doamne..  

Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- Mai mult de-atât, un astfel de proiect, durează implementarea lui trei-patru-cinci ani, este 

foarte posibil să se întâmple așa ceva, dar problema cea mai mare și cea mai gravă pentru 

care eu.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Care e, mă? 

Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- ...noi o să ne abținem, probabil, este următoarea: în momentul în care consilierii domniilor 

voastre... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Cum adică consilierii domniilor noastre? 

Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- Care fac parte din partidul dvs., de la consiliul local, au votat împotriva unui astfel de proiect, 

eu ca și...chiar dacă aparent suntem într-o coaliție, dar.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Aparent, bine zis... 

Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- Aparent, nu vreți dvs., noi am fi vrut să fie coaliție, dar... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- La ce argumente ridicați.... 

Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- Dvs. sunteți foarte arogant și vă place show-ul pentru presă, îl înțelegem, este ok, eu v-am 

mai spus dvs. un lucru, că la pușcărie n-o să vină prietenii ăștia după dvs., eu o să vin să vă 

caut, să vă aduc câte un pachet. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Acum sunteți drăguț....atât cât puteți....n-am nicio pretenție.... 
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Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- Încercam să....nu, nu vrem să înțelegeți greșit, suntem de acord cu...numai că am dori și noi 

ca și consilierii locali de la PNL, la ședința de joi, la care vă duceți și ....nu știu, am înțeles că 

i-ați amenințat, că dacă nu votează acest proiect, li se retrage sprijinul politic.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Ați înțeles greșit, nici n-am vorbit cu ei.... 

Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- Vă spun eu, că știu despre ce este vorba... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, cum, se vede câte știți.... 

Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- O să vedem și noi cum votează consilierii dvs. locali, întâi să fim siguri că consilierii locali 

sunt de acord cu o inițiativă a PNL-ului, consilierii locali PNL și după aceea putem și noi să 

discutăm această coaliție sublimă care lipsește cu desăvârșire la Giurgiu, dacă suntem de 

acord să vă votăm. Până atunci, oricum aveți majoritate, vă treceți toate proiectele, nu prea vă 

pasă așa de noi, de-aia spun că și coaliția asta e frumoasă, dar nu-și face niciun fel de efect 

pentru cetățenii din Giurgiu, indiferent dacă am veni să construim alături de dvs., nu aveți 

nevoie de noi, așa că preferați să vă lipsiți, să dați ochii pe bulgari, așa frumos, rostogolind, și 

să ne spuneți, vai ce intervenții aveți voi. Din acest motiv, noi o să ne abținem. Nu necesită 

un răspuns intervenția mea, voiam să vă spun decât ca o motivație de ce ne abținem noi. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- N-am niciunul! Înțeleg că sunteți liderul grupului și... 

Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean: 

- Nu sunt eu liderul grupului, domnul Lucian Corozel este liderul grupului, ca să știți și dvs. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Pentru cultura dvs., aș vrea doar să menționez că în consorțiu sunt cinci firme private, dintre 

care patru din Giurgiu. N-ați avut curiozitatea să parcurgeți lista de 17 puncte, dar vă înțeleg, 

e bună retorica asta pe care o folosiți, e foarte convingătoare. 

- Dacă mai sunt alte intervenții? 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Una mică... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Haideți, să nu ziceți că... 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- E destul de pertinentă! 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă rog! Sunt convins! Am pretenții de la dvs.! 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Scrie și în ghid, că or să se înfiițeze undeva la 10 campusuri la nivel național, împărțite pe 

regiuni, o să vină câte două pe fiecare regiune. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Eu așa știu că e ultima negociere. 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- În mod logic și normal, cred că aceste campusuri s-ar preta în aglomerările urbane, mai mari. 

Pitești-ul, mai avem și Ploiești-ul, ca și concurență, aici mă refer un pic la partea de 

competiție. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Domnul Corozel, asta e o discuție pe care n-are rost s-o mai purtăm, am muncit...am depus 

un proiect la toți membrii care au aprobat.... 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Eu vreau să vă întreb...ăsta este motivul pentru care.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Reveniți acum la momentul inițial.... 
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Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Ăsta este motivul pentru care avem o cofinanțare așa de mare, ca să câștigăm punctaj 

împotriva unor...unor...ca să zic așa, asocieri cu orașe mai mari? 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, da, exact! 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Ok, vă mulțumesc! 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- La toate discuțiile serioase și sunt destule, mult mai multe decât în Consiliul Județean 

Giurgiu, pe marginea lipsurilor din județul ăsta și a nevoilor de dezvoltare, două argumente 

se ridică de fiecare dată: una, lipsa infrastructurii de calitate și nivel înalt, însemnând 

autostrăzi, cale ferată electrificată, dragarea șenalului navigabil și transformarea Dunării într-

un culoar de transport în adevăratul sens al cuvântului, toate aceste categorii de investiții sunt 

în derulare. Sunt în derulare. Cu sprijinul Guvernului, evident. Consiliul județean n-ar putea 

să se implice în.... 

Mihăiță-Napoleon Grigore – consilier județean C.J.G.: 

- Vorbiți pentru noi sau pentru presă, domnul.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vorbesc pentru toată lumea, dar nu mă mai întrerupeți, vă rog frumos. Da? Al doilea 

argument, a doua categorie de argumente, forțele de muncă cu o înaltă calificare, este în 

primul rând responsabilitatea Consiliului Județean Giurgiu. Prin acest proiect, încercăm să 

atragem firme care astăzi nu vin aici pentru că nu există suficienți de mulți giurgiuveni care 

să fie calificați în meseriile cerute pe piață. Asta este esența unui asemenea proiect. El nu se 

poate implementa cu șanse maxime într-un județ deja dezvoltat, pentru că acolo a fost 

absorbită la maxim și forța de muncă și din județul respectiv și din județele limitrofe. Pe când 

Giurgiu, cu celelalte județe care au acceptat, au achesat foarte repede la proiectul nostru, 

Călărași și Teleorman, reprezintă un bazin, un potențial bazin de tineri inteligenți, cărora le 

lipsește posibilitatea să învețe o meserie bună într-un mediu profesionist. Acest campus n-are 

nicio legătură cu Facultatea Spiru Haret și nici cu UNITEH și nici cu altă formă de 

învățământ superior, pentru că nu se adresează absolvenților, celor care țintesc să urmeze o 

facultate, o instituție de învățământ superior. Se adresează exact acelor 2000 aproape de 

absolvenți din fiecare an, care termină clasa a VIII-a, care au șanse foarte mici să obțină 

rezultate bune la liceu și pentru care o școală profesională ar reprezenta cea mai bună 

variantă. Sunt foarte multe meserii unde există salarizări foarte bune și din păcate nici acest 

considerent, nici condițiile de lucru, în multe cazuri peste medie, nu rezolvă problema forței 

de muncă bine calificate. Asta este rațiunea, în esență, pentru care ne batem și noi și alții, să 

câștigăm finanțări pentru o asemenea categorie de proiecte. Că nu înțelegem toți, nu e 

obligatoriu.  

- Alte intervenții, vă rog! Cu mare plăcere! 

Daniel-Cosmin Lazăr- consilier județean: 

- Îmi cer scuze, sunt cam răgușit. Domnule președinte, nu contestă nimeni.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Păi nimeni nu contestă nimic! 

Daniel-Cosmin Lazăr- consilier județean: 

- Nu a contestat nimeni bunele intenții ale acestui proiect, numai că există anumite întrebări pe 

care ni le-am pus și noi. Din ce am studiat eu, am văzut că sunt anumite artificii, adică la un 

proiect unde liderul partener, partenerul lider, contribuie mai puțin decât partenerul 2, îți pui 

niște semne de întrebare, de ce s-a mers pe aceste artificii!?! La un proiect unde din 12 

activități, că atâtea am regăsit acolo, din 12 activități, la una singură partenerul principal 

coordonează respectiva activitate,  iar la toate celelalte participă și sprijină celelalte activități, 

mi se pare că e un proiect unde ar fi trebuit să se mai lucreze un pic la el. Pe de altă parte, 

înțelegem că educația se face cu costuri, aici costurile sunt foarte mari, adică împărțind la 
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numărul de beneficiari pe care ar trebui să-i școlarizeze acest campus la finalul proiectului, 

aproape 450 pentru că mai sunt 100 școlarizați.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Pentru fiecare an....450 învățământ profesional, 100-110 învățământ superior...în fiecare an! 

Daniel-Cosmin Lazăr- consilier județean: 

- Am înțeles! Nu, spune că la finalul proiectului, nu știu dacă în fiecare an. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Exclus!  

Daniel-Cosmin Lazăr- consilier județean: 

- Eu din ce am citit....nu în fiecare an. Adică 125 milioane de lei, am făcut un calcul și mi-a dat 

că per elev școlarizat acolo e undeva la 60 mii de euro, nu spunem că nu....sumele nu merită, 

dar orice alegere reprezintă și o renunțare. Adică din punct de vedere economic, asta este.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Asta e filozofie..... 

Daniel-Cosmin Lazăr- consilier județean: 

- Nu, nu, nu, e fix teoria costului de oportunitate. Când alegi să faci ceva, renunți la altceva.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Întotdeauna! 

Daniel-Cosmin Lazăr- consilier județean: 

- De aceea, cred că și energiile astea coagulate pentru acest proiect, învrăjbirea cu care a fost 

tratat.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bine zis.... 

Daniel-Cosmin Lazăr- consilier județean: 

- Este și pentru că de la început a părut, cel puțin pentru unii dintre noi, că se dorește foarte 

mult să se puncteze la nivel de imagine publică.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Ce să se puncteze? Dacă nu începe foarte curând proiectul ăsta, nu se punctează nimic, ba se 

transformă într-un dezavantaj! 

Daniel-Cosmin Lazăr- consilier județean: 

- Aveți acum oportunitatea, că indiferent dacă noi ne vom abține.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Ar fi culmea.... 

Daniel-Cosmin Lazăr- consilier județean: 

- .....dacă va trece și la municipiu și dacă ceilalți parteneri vor aproba, aveți posibilitatea să 

demonstrați că reușiți să faceți un astfel de proiect. Dar dacă va interveni un eșec, ar fi corect 

din partea dvs. să nu dați vina pe noi, că nu s-a făcut pentru că ne-am abținut noi sau că n-am 

votat noi. Pentru că n-ar fi frumos! 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Doamne ferește! Evident!  

Daniel-Cosmin Lazăr- consilier județean: 

- Asta este intervenția mea.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- E de bun simț! În cazul de față sunt de acord cu ce spui legat de teorie în economie, în cazul 

da față nu pierdem nimic. Este un proiect 100% câștigător dacă reușim să-l....să ajungem să-l 

parcurgem așa cum ne propunem în documentație, în cererea de finanțare. Acum...o să spun 

mai multe la municipiu, pentru că acolo chiar mi s-a părut că nu există ca aici părtinirea de 

rigoare, acolo chiar au fost niște informații lipsă și mă abțin să comentez mai mult. Dar, în 

PNRR, toată lumea a auzit că sunt foarte multe reproșuri legate de modul în care au fost 

elaborate ghidurile și de adresabilitate. În cazul de față, pe educație, consiliile județene din 

păcate nu au posibilitatea să fie lideri. Da? Ăsta e singurul argument pentru care l-am rugat 

pe domnul primar Anghelescu, am obținut susținerea domniei sale și implicarea specialiștilor 

din primărie și am construit proiectul în acest mod, în această configurație. Ăsta este motivul 
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pentru care doar o activitate într-adevăr este trecută acolo, restul celelalte sunt repartizate 

altfel. Este un proiect de interes regional, dacă ați reținut din titulatură, nici măcar de interes 

județean. Pentru că și președintele Consiliului Județean Teleorman și domnul Iliuță de la 

Călărași au asigurat că e interesant și pentru ei și că vor trimite elevi la practică aici, de la 

școlile profesionale care funcționează deja în județele respective. Dar, în această situație, eu 

cred că este recuperabilă poziția colegilor de la municipiu, pentru că într-adevăr, în municipiu 

sunt 6-700 de absolvenți și cumva, făcând o proporție, poate dimensiunea acestui campus este 

prea mare. Poate n-au reținut, nu le-a spus nimeni, că nu sunt gândite investițiile astea atât de 

mari doar pentru municipiul Giurgiu. Eu vorbesc de cele 2000 de persoane care..2000 de 

copii, de  tineri care în fiecare an termină clasa a VIII-a, sunt locuri rezervate pentru copiii 

care provin din familiile vulnerabile și pentru învățământul profesional și pentru cel superior, 

deci, datele problemei, dacă vrea cineva neapărat să citească, apar într-o totul și cu totul altă 

lumină. Mă mir că dvs. nu reușiți să puneți lumina asta pe masă, să spun așa, ca să avem 

cumva o părere exactă despre ce ne propunem și ce vrem să facem. Te rog, hai, știi că ești 

prietenul meu! Singurul, da! E și greu.... 

Daniel-Cosmin Lazăr- consilier județean: 

- Vedeți dvs., din punctul meu de vedere s-a început greșit acest proiect... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da... 

Daniel-Cosmin Lazăr- consilier județean: 

- ...în sensul în care nu s-a identificat faptul că de fapt consiliul județean nu poate fi beneficiar, 

se vede că s-a recurs la un artificiu când am schimbat doar cine e partener principal, cine e 

partener secundar, costul, spuneți dvs., că e de interes regional, într-adevăr, e de interes 

regional, dar costurile legate de cofinanțare ni le asumăm noi, consiliul județean și 

Municipiul Giurgiu în mare parte, că vin și celelalte firme cu 8-10 mii de euro sau ceva... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Ce-ați vrea dvs.? 

Daniel-Cosmin Lazăr- consilier județean: 

- Când ați făcut acea întâlnire la consiliul județean, când au venit și cei de la Politehnică și ați 

prezentat.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Atunci s-a semnat consorțiul, nu a fost întâlnire.... 

Daniel-Cosmin Lazăr- consilier județean: 

- Atunci s-a semnat consorțiul...de-asta spun că s-a urmărit efectiv acapararea acestui subiect la 

nivel public, pentru că nu...a fost invitat cineva din partea noastră, poate un senator, 

poate...ați făcut vreo invitație? Că nu știu dacă s-au făcut invitații... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Au fost ..... 

Daniel-Cosmin Lazăr- consilier județean: 

- Adică poate am fi putut contribuit și noi.... 

...................... 

- A fost și un parlamentar.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- A fost un singur parlamentar, care a fost implicat de la început, nici de la PNL n-au fost... 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- A fost Andrei Alexandru de la PNL. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- N-au fost invitați toți parlamentarii, deci resping abordarea asta, sincer...și-au fost la masă 

doar membrii consorțiului, titulari sau prin reprezentanți, care au semnat, că ați văzut că am 

plimbat dosarele alea ... 

Daniel-Cosmin Lazăr- consilier județean: 

- Dar știind că va fi nevoie de consens, nu ar fi fost util... 
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Domnule, când sunt probleme de maximă importanță pentru județul ăsta, eu nu înțeleg care e 

rolul consensului. Consensul...negociem noi, dacă vreți, nu știu, când împărțim niște sume 

care au componentă subiectivă la împărțire când discutăm de orice altceva, dacă educația 

necesită modul ăsta de argumente ca să fie susținută de toată lumea, dați-mi voie să mă 

consider eu cel care n-am înțeles foarte bine situația și n-am procedat în consecință. Serios! 

Iar cofinanțările, sunt convins că e cea mai mare problemă a dvs., dl. Grigore, ce cofinanțări 

are sau n-are municipiul, se asigură din surse diferite! Din cei 6% care reprezintă sume pe 

care le repartizează consiliul județean încasări anuale din .... și TVA, vor fi repartizare 

municipiului Giurgiu, distinct de orice alte criterii, sumele necesare pentru această 

cofinanțare, cofinanțare...suma e corectă ce-ați spus, dar ea trebuie asigurată în 3 ani de zile, 

nu într-un singur an. Consiliul județean, pe de altă parte, pentru cofinanțarea proprie, așa cum 

am spus, faptul că avem, un excedent consistent acum, demonstrează că n-am cheltuit aiurea 

banii pe care i-am avut la dispoziție, faptul că avem un grad de îndatorare foarte mic față de 

alte județe, ne oferă un confort și în privința unor credite, așa că dați-mi voie să merg pe 

mâna specialiștilor din direcția economică și să vă asigur, să vă liniștesc, dacă nu e deplasat 

termenul, că o să găsim bani de cofinanțare. Plus că și noi va trebui să punem această 

cofinanțare tot în 3 ani, nu într-un an singur. Într-un an ar fi fost într-adevăr un efort foarte 

mare. 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- Pentru că ați menționat numele simt și eu nevoia de un minuțel. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, vă rog! Când v-am refuzat eu pe dvs.? 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

-  Nu suntem împotriva niciunui proiect… 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, se vede, foarte bine! 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

-  …care are la bază educația pentru județul Giurgiu. Nu ne mai credeți atât de îndărătnici. 

Ceea ce încercăm să vă spunem este că sunt anumite elemente de nuanță, de formă, dacă le 

vreți, de fond care nu apar în ceea ce ne spuneți dvs. Unu: nu avem certitudinea că municipiul 

va avea bani și că va vota acest proiect. Doi: spuneți despre primarul Anghelescu care nici 

măcar nu va mai candida de la dvs., știu că doriți să candidați dvs. la municipiu și că vă 

pregătiți lucrurile. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Are legătură cu proiectul ăsta atât de important? 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- N-are niciun fel de legătură, dar probabil că vă pregătiți dvs. ceea ce aveți la municipiu. Știu 

că doriți să candidați la municipiu. Știm că zona aceasta de cofinanțare pe trei ani înseamnă 

pentru bugetul consiliului județean o sumă suficient de mare, dar... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Care e dle cofinanțarea, ați reținut suma?  

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- ...ultimul punct, ultimul punct de care vreau să vă vorbesc. Avem experiența unui bazin de 

înot făcut pe fonduri europene care nu are cine să-l administreze... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- De colegul dvs., dl. Barbu. E făcut prost. 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- Nu e făcut de colegul meu, e făcut de colegul dvs., Luci Iliescu. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Greșiți iar. Sunteți departe de realitate.... 
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Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- Vă rog frumos. Vorbiți de piața de pește probabil a dlui Barbu. Suntem de acord cu dvs., nu 

avem nicio problemă.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu. Vorbesc de bazinul de înot. 

 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- Bazinul de înot este făcut pe timpul lui Lucian Iliescu. Poate încercați să vă aduceți aminte și 

dvs. un pic. Și avem iarăși experiența că acel lucru nu a fost administrat și nu poate fi 

administrat în acest moment. Noi asta vă întrebam dacă există capacitatea de a fi administrat, 

sunt lucruri pe care eu nu le-am întâlnit acolo, iar cea mai mare problemă care mie mi-a 

stârnit un semn de întrebare a fost faptul că niciunul din consilierii locali în afară de dl. 

Gâdea care a votat .... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dl. Bușcu....îi confundați... 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- Da, da. În afară de dl. Bușcu toți au votat împotrivă. E un semn de întrebare. Dacă dvs. v-ați 

fi uitat la noi și ați fi zis: bă, nici ăștia de la PSD nu votează singuri proiectul… 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bine dl.Grigore, m-ați convins. 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- Vă mulțumesc tare mult. Haideți să depășim momentul! 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Păi îl depășim, că pierdem timpul! 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

-  Vă susținem orice demers benefic pentru cetățenii județului Giurgiu mai ales cele de pe 

educație, vi le și aplaudăm dacă este cazul.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Acesta este cel mai relevant exemplu! Ce înseamnă să vorbiți și să faceți! 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- Vă rog să ne credeți că chiar vă ajutăm și vă sprijinim. Noi chiar ne dorim să lucrăm într-o 

coaliție cu dvs., dar v-am spus la acest moment pare că nu este OK ce se întâmplă cu 

proiectul. După ce vor vota consilierii locali de la municipiu o să reveniți cu acesta. Oricum 

aveți majoritate.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mi mai revin dl...., nu vă mai obosesc.  

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- Nu mă obosiți. Aveți majoritate, nu este cazul. Vă mulțumim tare mult. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc și eu. Amabil și eficient ca întotdeauna. Dacă mai sunt alte intervenții? Supun 

aprobării proiectul de hotărâre. Domnul..., ați spus tot ce ați considerat de cuviință. Încă o 

dată, vă rog eu foarte mult pe dvs,. că la dvs. chiar am pretenții să luați cuvântul și să spuneți 

tot ce credeți de cuviință în acea intervenție. Supun aprobării proiectul, vă rog! 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 18 voturi „pentru”( Beianu D, Anculescu C, Ionescu 

C, Roșu C, Meclea A, Tudorache P, Danciu D, Gavrilă D, Negoiță I, Gica A, Georgescu M, 

Enache N, Deliu R, Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C, Croitorescu A); 

- 11 „abțineri”( Corozel L, Preda I, Vucă E, Stoianovici C, Răgălie C, Simon D, Bălan C, 

Grigore M, Simion C, Cristescu D și Lazăr D), devenind hotărârea nr.33 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 5: Proiect de hotărâre nr.41 privind suplimentarea utilizării din excedentul 

bugetului local al județului Giurgiu pe anul 2023. Aveți documentația, nu sunt expert în 
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economie. E vorba de o utilizare parțială. Dacă sunt necesare alte informații, vi le punem la 

dispoziție, mai degrabă specialiștii decât subsemnatul. Comisia de buget-finanțe, aviz 

favorabil. Intervenții, vă rog? Vă rog. 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Am ridicat mai devreme problema repartizării acestui excedent și nu întâmplător am ridicat-o 

și de aia l-aș întreba și pe dl. Dobre, că este aici, nu știu dacă puteți dvs. să-mi răspundeți. Îl 

întreb care este gradul de îndatorare al județului Giurgiu la momentul de față? 

Dl. George Dobre – consilier președinte C.J.G.: 

- Nu prea are treabă cu excedentul, gradul de îndatorare…Gradul de îndatorare se referă la 

creditare! Dar vă putem spune: gradul de îndatorare la momentul acesta este 43%, dar având 

în vedere că avem două credite, unul revolving care a fost făcut în anul precedent și este 

închis 100% inclusiv proiectele, mai e unul singur care se va derula, dar necesită costuri 

minime, deci cel de 10 milioane 600 este închis în totalitate, iar cel de 4 milioane este de 3 

milioane, un milion consumat din el. Deci 3 milioane este deja în sold. Având în vedere că 

aceste două credite sunt mai mult...eu știu...unul de 100% închis, unul aproximativ 90%, 

înseamnă un grad de îndatorare de 22-23%.    

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Se diminuează. 

Dl. George Dobre – consilier președinte C.J.G.: 

- Da. 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Am înțeles. Și totuși acuma având în vedere că urmează două proiecte de hotărâre prin care 

aprobăm inițierea contractării unor împrumuturi întreb, nu am putea folosi acest excedent 

pentru a finanța acele proiecte de hotărâre în spatele inițierii.. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Aici vă răspund eu.  

Dl. George Dobre – consilier președinte C.J.G.: 

- Aici vă răspunde dl. președinte ce vrea să facă cu excedentul.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu, e o strategie pe care mi-o asum și pe care o supun aprobării consiliului. Este pentru 

prima dată dacă vreți de foarte mulți ani, inclusiv din mandatul meu  anterior când asigurăm 

cheltuielile de finanțare integral și pentru Direcția Generală de Asistență Socială. 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Corect. Corect. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Asta presupune o altă abordare care ne-a obligat să trecem lichiditățile în această zonă de 

funcționare și atunci rămâne ca pentru secțiunea de dezvoltare, să utilizăm într-un mod pe 

care-l considerăm maximă eficiență acest excedent și creditele pe care le putem contracta în 

limitele legii. Mai departe fiecare poate să aibă comentarii, evident inclusiv dvs., dar decizia 

la propunerea mea, este a majorității. Greșit nu este nici într-un fel, nici în altul. 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Nu, nu, nu. Eu nu comentez că e greșit, dar vreau să înțeleg, restul de 14 milioane 200 pentru 

ce vor fi folosiți. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- E pertinentă întrebarea. 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Și de ce nu i-am putea folosi pentru acoperirea cheltuielilor acelor obiective de investiții.   

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Pot să vă dau o informație, legat de un subiect pe care l-am mai discutat în trecut, am în 

intenție să ajut un număr cât se poate de mare de comune și orașe din județul Giurgiu prin 

asocieri și realizarea unor lucrări de investiții de infrastructură rutieră de dimensiune mică. 

Asta este utilizarea principală a excedentului în acest an. 
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Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Ok. În regulă. Nu e trecut nicăieri, nu scrie.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Încă o dată, apreciez întrebarea, este pertinentă și de asta v-am și dat cel mai bun răspuns pe 

care l-am putut formula la acest moment. 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Rămâne valabil, cred că la acest moment vom avea un prim calup de proiecte de hotărâre la  

ședința ordinară. Rămâne valabilă înțelegerea pe care am tot exprimat-o și am trimis-o și în 

scris comunelor. Dumnealor, pentru lucrări de infrastructură rutieră fac studiile topo, geo, 

documentații de avizare sau SF, documentații de avizare, că cei mai mulți au lucrări existente 

deja, elaborează și proiectul tehnic, obțin și autorizația de construire. În acest parcurs la un 

moment dat într-o ședință de consiliu vom aproba și asocierea între noi și comuna sau orașul 

respectiv, urmând ca după acel moment al obținerii autorizației de construire, consiliul 

județean să-și intre în rol, să preia în administrare sau în asociere de la caz la caz, acel bun și 

să parcurgă realizarea investiției într-un an, dacă este o valoare până într-un milion de lei, ca 

investiție multianuală, dacă totuși este o investiție mai mare și n-a putut fi fragmentată. Celor 

care nu au trimis solicitări sau care nu au înțeles, indiferent de care parte a spectrului credem 

că putem să-i situăm, deși eu nu fac nicio diferențiere cel puțin pe acest subiect, vă rog să le 

mai spuneți încă o dată. N-au trimis încă toți și știu că am vorbit cu primari care au zis că 

sunt interesați și probabil că se gândesc sau aleg cea mai bună variantă pentru această 

categorie de investiții. Alte intervenții vă rog? Supun aprobării proiectul, vă rog.  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.34 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc! În ce privește activitatea noastră, cumva proprie anului în curs, următorul punct 

6: Proiect de hotărâre nr.42 privind rectificarea bugetului propriu de venituri și cheltuieli al 

Județului Giurgiu și a bugetului creditelor interne pe anul 2023. Comisia de buget, aviz 

favorabil, comisia pentru investiții, aviz favorabil. Aveți în documentație, o să vă obișnuim la 

fiecare ședință cu mici modificări pe această listă de investiții pentru că apar. Am un 

exemplu, am încercat să finanțăm pe programul regional, fostul Program Operațional 

Regional, Teatrul ”Tudor Vianu”, instituție care beneficiază de o clădire reprezentativă. Am 

lăsat în 2012 un proiect de consolidare doar pe o secțiune a clădirii și o modernizare a sălii 

mici. Din rațiuni care nu mai contează, nu s-a realizat acea lucrare. Avem acum realizată o 

expertiză tehnică care relevă că toată clădirea are nevoie de consolidare. Acest lucru a 

schimbat radical datele problemei, foarte greu putem identifica o sursă de finanțare. Am 

nominalizat programul regional, nu se poate încadra acolo. Ca atare sunt situații, acesta este 

unul dintre cele mai relevante, care impun modificări și în privința alocării finanțărilor pentru 

documentații și în privința cofinanțărilor dacă identificăm surse de finanțare, totul este în 

schimbare în lista de investiții. Asta este singurul motiv pentru care repet, veți avea parte de 

modificări destul de des. Dacă sunt intervenții din partea dvs., vă rog? Supun aprobării 

proiectul. 

-  Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.35 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 7: Proiect de hotărâre nr.35 privind acordarea unor sprijine financiare. Dna 

Cristina Ingeaua care e președintele comisiei are concediu astăzi, dar insist către cei din 

secretariat să fie prezentă la fiecare ședință. Comisia de buget-finanțe, aviz favorabil. 

Comisia pentru sănătate, aviz favorabil. Dacă sunt intervenții? Supun aprobării proiectul, vă 

rog. 



18 

 

-  Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.36 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 8: Proiect de hotărâre nr.36 privind aprobarea inițierii negocierilor pentru 

contractarea unui credit intern rambursabil în valoare de până la 16.092.335 lei cu o 

maturitate de până la 120 luni. Comisia pentru buget, aviz favorabil. Aveți cred, sunt convins 

că sunt nominalizate în documentație proiectele care sunt.. cele trei obiective pe care le dorim 

finanțate din acest credit. Nu există altă soluție. Cu o undă de reproș, menționez faptul că 

guvernul ne dă posibilitatea ca toate majorările, toate cheltuielile neeligibile generate de 

creșterile de prețuri, generate de criza energetică și de război și de toate cele, devin eligibile 

pentru unitatea administrativ teritorială, pentru consiliul județean în speță, dar nu ni se dă 

nicio sursă disponibilă. Așa că singura posibilitate ca să plătim, să realizăm aceste investiții 

atât de cerute și să asigurăm o bună calitate, este să plătim aceste diferențe din credite. Vă 

asigur că nicăieri în România, în alt consiliu județean sau în alt municipiu sau oraș nu poate 

fi identificată o altă sursă pentru că nu există. Dacă sunt intervenții, vă rog? Vă rog. 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- V-aș întreba referitor la cele trei obiective de investiții, aș începe cu modernizarea DJ 601 

știu că este un obiectiv care vine în cadrul unui proiect pe România – Bulgaria, în exercițiul 

financiar trecut, mă refer la exercțiul financiar trecut 2014-2020. Care este termenul de 

finalizare? Totuși ne-am lungit …  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- E unul foarte scurt. Am avut o procedură de achiziție eșuată și am pierdut o sumedenie luni și 

acum este în elaborare proiectul tehnic. Avem o firmă, o asociere de firme care a câștigat, se 

lucrează la proiectul tehnic, suntem cumva în grafic, fără nicio altă prelungire, cred că 

lucrarea trebuie finalizată în acest an.  

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Trebuie grăbite lucrurile acolo. La DJ 503 înțeleg că lucrurile sunt în derulare, iar la 

eficientizare energetică a sediului administrativ văd că avem o sumă de 5 milioane 600 de lei. 

Nu am cum să nu-mi aduc aminte că am ridicat problema la momentul în care noi l-am retras 

atunci de pe POR, dacă nu mă înșel. Am ridicat problema cofinanțării care nu se știa la 

momentul depunerii într-adevăr și a apărut după. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu, nu, nu. 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Înapoi nu putem da.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu sunt de acord cu ce spuneți, dar nu vă întrerup, spuneți! 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Da, știu dvs. ați invocat la momentul respectiv niște categorii suplimentare de cheltuieli. Vă 

dau dreptate într-adevăr, dar uitați că apare o cofinanțare deja așa, în primă fază de 5 

milioane 600. Până la finalizarea proiectului cine știe la cât ajungem cu cofinanțare. Mă uit 

așa și totuși văd că avem cofinanțări. Se adună. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Deci aici vorbim de renunțare la o finanțare de 6 milioane și un contract semnat acum pentru 

o finanțare 20 de milioane. Nu-mi spuneți că am fi făcut la fel.... 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Cred că era 9 milioane. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu, nu, nu. Era 6. Dați-mi voie să fiu convins că putem face cu 20 de milioane, de mai mult 

de 3 ori decât puteam face cu 6 milioane și o să vedeți că o să vă placă această clădire după 

ce va fi finalizată investiția. 
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Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Totuși calculul aici nu s-a făcut ? O suprafață desfășurată ori o sumă de bani. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- S-au luat în calcul toate detaliile. 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- În regulă. Vreau să ridic problema cofinanțării, nu celor multe cofinanțări care deja le avem 

la mapă, le avem în față și care vor urma. Avem și foarte multe căsuțe depuse la finanțare. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.:  

- Avem, avem și o să găsim soluții. 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Să sperăm că o să găsim.. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- O să ne străduim. Dvs. sunteți economist? 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Da. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.:  

- Dacă n-o să găsim, o să fiți printre primii care realizați acest lucru. Alte intervenții, vă rog? 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Tocmai de aia și ridic problema. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Ne încurajați acuma sau ce? 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Îmi ridic semne de întrebare, sincer. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bine, dl.Corozel. Eu zic să rămâneți optimist că asta ajută să trăiești mult și să ai o viață 

împlinită, trebuie să generezi o energie pozitivă... 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Trebuie să rămânem. Nici nu pot să nu spun lucrurilor pe nume și dacă văd un lucru nu pot 

să-l țin doar pentru mine. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Sunteți chiar simpatici. 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Acum. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mai rămâne să ne arătați că țineți și ghinioane. Poate, poate,  se încurcă ceva să aveți și 

satisfacție.  Haideți să parcurgem! Mai sunt alte intervenții? 

- Supun aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

Mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.37 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Proiectul acesta vi-l dedic: aprobarea inițierii negocierilor pentru contractarea unui credit 

intern rambursabil în valoare de până la 4.000.000 lei pentru că va urma o licitație, cu o 

maturitate de până la 120 luni, la fel. Este un proiect pe care îl dedicăm Ansamblului 

Comemorativ Crucea de Piatră, Crucea lui Mihai Viteazu din localitatea Crucea de Piatră, 

județul Giurgiu. Noi încercăm să abordăm toate domeniile finanțabile și să avem în atenție 

realizarea unor investiții la toate categoriile de clădiri și bunuri reprezentative din județul 

Giurgiu și lista monumentelor istorice n-avea cum să lipsească între preocupările noastre. 

Există un proiect preluat din mandatul trecut, se realizează un proiect tehnic la acest moment 

pentru Palatul Drugănescu, o extindere și o redesenare dacă vreți a incintei, sper să obțină 

finanțare în cursul acestui an. Mai avem un proiect în incinta Mănăstirii Comana pentru un 

centru socio- economic dedicat lui Șerban Voievod. Și asta este o altă prioritate pentru care 

ne-am dorit foarte mult să obținem finanțare mai ales că mandatul trecut, din păcate acest 
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proiect n-a obținut finanțare pe niște considerente mai degrabă de natură subiectivă. Mai 

avem reabilitare și modernizare Schitul Strâmbu Găiseni, iarăși un proiect superb și o clădire 

pe care chiar vă rog s-o vizitați, dincolo de faptul că ospitalitatea stareței, maica Cecilia 

Moldoveanu iese din toate tiparele și o să vă placă din toate punctele de vedere. Acel proiect, 

pentru că sumele sunt limitate pe finanțările europene disponibile, l-am direcționat pe 

Compania Națională de Investiții. Ansamblul care este situat în Crucea de Piatră, pe partea 

stângă pe sensul de mers spre București, Crucea Cantacuzino aflată în cupola aceea pe 

marginea drumului și un muzeu dedicat bătăliei de la Călugăreni pe care vrem să-l ridicăm pe 

locul ruinei acelei școli din Crucea de Piatră, vor fi direcționați către Programul Interreg 6, 

Programul regional, fostul program România Bulgaria. Din această listă inițială, nu am găsit 

o identificare a unei finanțări europene pentru Crucea lui Mihai Viteazu, monumentul situat 

pe deal, în localitate și am considerat foarte oportun pentru acest moment, pentru discuțiile 

astea, pentru atitudinea asta atât de disparată în a apăra interesele județului Giurgiu, decât să 

dezvoltăm un asemenea proiect pe care să-l dedic deopotrivă celor mai nobile sentimente 

care au fost recunoscute de-a lungul secolelor și mileniilor în județul Giurgiu: patriotism, 

credință, eroism, solidaritate, tot ce vreți dvs., dar și bunei colaborări și dorinței fiecăruia 

dintre noi de a contribui mai mult sau mai puțin, la proiecte care să rămână peste veacuri. 

Dacă acel monument a rezistat până acum și nu este nici pe departe în cea mai bună stare, din 

punct de vedere tehnic, eu cred putem împreună, cu un vot în unanimitate, mi-aș dori foarte 

mult fără să încerc să fiu malițios, să gândim un asemenea proiect pentru tot ce a reprezentat 

bine în acest mandat cu implicarea tuturor consilierilor din Consiliul Județean Giurgiu. Asta 

a fost credința mea când am inițiat acest proiect de hotărâre. Dacă sunt alte puncte de vedere 

sau dacă sunt alte interpretări ale momentului? Supun aprobării proiectul, vă rog! Cine este 

pentru? Vă rog. 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Spuneați mai devreme că ați enumerat câteva obiective de investiții foarte importante și 

spuneați că pentru ele s-au găsit surse de finanțare, este vorba de Conacul de la Drugănescu 

care într-adevăr va fi finanțat pe Programul Regional, spuneați de Centrul Socio-Cultural 

Șerban Vodă... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Știu despre ce spuneam, despre ce spuneți dvs. 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Care va fi finanțat pe Interreg România Bulgaria și ați spus de acest proiect de hotărâre că va 

fi finanțat pe CNI. Din referatul și raportul de specialitate, îmi cer scuze dacă n-am înțeles 

bine....  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Ce n-ați....dl. Corozel, nu sunteți în formă! Inițial proiectul acesta avea trei obiective:Crucea 

lui Mihai Viteazu este cea care este sus pe deal... 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Da. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Crucea Cantacuzino este cea din cupolă, de vis-a vis de biserică și acea ruină a fostei școli 

din Crucea de Piatră care am făcut expertiză, trebuie demolată. Au fost trei. 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Ok. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Pentru Programul Interreg probabil știți, dvs. lucrați în proiecte, finanțările pe Interreg sunt 

mult mai mici în acest exercițiu decât au fost în exercițiile anterioare. Toate trei compunând 

un singur proiect, nu ar fi obținut finanțare din lipsa unei sume corespondente disponibile .Ca 

atare, le-am lăsat pe cele două pentru Interreg 6, acesta care oricum are o poziție distinctă... 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Asta spuneam și eu cred că nu ați fost dvs. atent. Ba da am și spus Conacul de la Drugănescu, 

că dvs. ați spus că are finanțare pe Programul Regional, v-am spus de Centru Socio- Cultural 
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că are finanțare pe România Bulgaria și urma să vă spun acum că pentru acest obiectiv de 

investiții, mausoleul pe care-l discutăm acum, nu citesc aici în raportul de specialitate, nu văd 

o sursă de finanțare. Dvs. mai devreme ați spus ceva de CNI. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Domnule, am spus de CNI la Schitul Stâmbu Găiseni. De ce nu puteți să mă urmăriți? 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- La ălă. Ok. Și pentru acest obiectiv de investiții avem o sursă de finanțare? Îmi cer scuze. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Păi eu ce-am spus, că nu avem și apelăm la un credit. Pentru acesta care este pe ordinea de zi, 

care face obiectul proiectului!  

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Îl facem exclusiv din fonduri proprii. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Exclusiv. Mai aveți vreo întrebare? 

Lucian Corozel – consilier județean C.J.G.: 

- Nu, m-ați lămurit. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Are dl. Grigore. 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- Vă mulțumesc că-mi permiteți...Anul trecut am votat acest lucru la nivel de studiu de 

fezabilitate, cred. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Eu nu cred, dar mă rog, nu vă contrazic... 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- Erau toate aceste proiecte incluse pe ordinea de zi undeva prin martie, dacă nu mă înșel eu și 

au fost toate..... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Cu un studiu de fezabilitate. Ați votat ceva, a fost foarte bine, vă mulțumesc! Vă mulțumesc 

că ați votat. 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- Încerc să-mi amintesc, mai avem și alte probleme. La momentul în care s-a votat acest 

proiect referitor la cele trei componente din ansamblu, Crucea lui Cantacuzino, viitorul 

muzeu pentru că nu există un muzeu acolo, va fi un viitor muzeu pe care doriți să-l construiți 

și Crucea lui Mihai Viteazu de sus de pe deal....  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Inclusiv cu ajutorul dvs. 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- Da, da, da. Suma întreagă pentru acel obiectiv, dacă-mi aduc eu bine aminte anul trecut, era 

de 4 milioane de lei pentru că chiar prin presă s-a glumit că face crucea de 4 milioane a lui 

Beianu. Colegii mei probabil că mai au materialele, deci tot proiectul acela era de vreo 4 

milioane. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu știu de unde vă vin ideile astea…sincer! 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- Întâmplător unii dintre noi gândesc nu doar se prefac că muncesc. Inițial acest proiect era în 

valoare de vreo 4 milioane de lei. Acum eu văd că după ce ați extras două din cele trei 

componente ale proiectului respectiv, care vor fi finanțate dintr-o altă sursă, rămâne unul 

singur, care practic cumva este și cel mai mic dintre ele, crucea de pe deal este probabil cel 

mai mic obiectiv dintre cele trei. E drept, că trebuie făcut și acel drum de acces probabil, care 

are valoare cât toate cele trei laolaltă. Pe mine asta mă bulversează un pic, recunosc. V-am 

mai spus nu sunt economist, nu știu, n-am treabă cu licitațiile, cu devize, cu chestii de genul 

acesta.  
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu, nu aveți, confirm! 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- Am încercat să înțeleg care este logica și oportunitatea mai ales în condițiile în care suntem 

după o pandemie, suntem după o criză energetică sau în timpul unei crize energetice, avem 

cu totul și cu totul alte probleme probabil că mult mai mari, inclusiv o stare de război la 

granițele României și dvs. veniți și ne propuneți să facem un împrumut de 4 milioane de lei 

pentru un obiectiv istoric, nu neagă nimeni importanța lui, ba dimpotrivă.....  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Asta îmi place! Că niciodată nu negați, dar nu votați! Abordarea perfectă! 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- Vă felicit din nou pentru inițiativă! Sunt benefice, sunt extraordinare trebuie să lăsam și în 

urma noastră ceva, nu doar aroganțe, dar mi se pare că, ca și oportunitate în acest moment, 

parcă nu este locul. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vedeți, pentru oportunitate, lăsați-l pe prietenul meu, că e expert, dvs. blufați acuma... 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- Nu stau eu să fac analize.. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Păi asta ziceam, ar fi și culmea... 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- Nu, dar ca și oportunitate în acest moment în care mi se pare că sunt alte probleme mult mai 

presante în județul Giurgiu, pare că este inadecvat să facem un credit de 4 milioane de lei 

doar pentru acel lucru. Avem deja, ați spus că deja le aveți, 6-7 obiective culturale, istorice 

care pot fi puse în practică anul acesta. Haideți să-l amânăm măcar pentru anul viitor, când 

poate contextul va fi mai favorabil ca să putem face și acea cruce de sus, care vă va purta 

numele, eu știu, că așa au zis băieții ăștia din presă! 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Păi ce puteați să spuneți ca și concluzie.... 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

-  Să știți că nici eu nu sunt de acord cu ei, dar așa au scris Crucea lui Beianu de 4 milioane.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Chiar aveam de gând s-o numesc așa. Mi-ați deconspirat intenția. 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- Vă mulțumesc tare mult. Ca și oportunitate, mie nu mi se pare ok. O să votăm împotrivă 

probabil la acest proiect. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu știu de ce mi s-a părut extrem de previzibilă propoziția asta. 

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- Știați deja că o să votăm împotrivă de aia ați făcut și preambulul pentru presă, că mă 

așteptam să votați toți... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu mă rezum decât să spun că ați plecat de la o premisă extrem de greșită, nu a fost aprobat 

un studiul de fezabilitate și nu e nici pe departe 4 milioane suma realizării investiției pe 

ansamblu.  

Mihăiță-Napoleon Grigore -  consilier județean: 

- O să caut materialul... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Ia căutați-l! Căutați-l! Alte intervenții? Supun aprobării proiectul, vă rog. Aveți încredere, e 

un proiect cu care o să ne mândrim cu toții, fie că vrem astăzi sau nu. 

- Cine este pentru, vă rog? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 
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Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 18 voturi „pentru”( Beianu D, Anculescu C, Ionescu 

C, Roșu C, Meclea A, Tudorache P, Danciu D, Gavrilă D, Negoiță I, Gica A, Georgescu M, 

Enache N, Deliu R, Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C, Croitorescu A); 

- 11 „împotrivă”( Corozel L, Preda I, Vucă E, Stoianovici C, Răgălie C, Simon D, Bălan C, 

Grigore M, Simion C, Cristescu D și Lazăr D), devenind hotărârea nr.38 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Și în sfârșit ultimul proiect nr.44: aprobarea dezmembrării imobilului înscris în cartea 

funciară nr. 35484 Oraș Bolintin Vale, aflat în domeniul public al judeţului Giurgiu. 

Consiliul județean beneficiază acolo de un teren de 2,5 ha. A beneficiat de 2,5 ha un fost 

centru al Direcției de Asistență Socială. Am făcut o dezmembrare și am cedat orașului 

Bolintin Vale 4 mii de metri, dacă nu greșesc pentru o grădiniță cu program prelungit, mai 

avem disponibile un pic peste 2 ha și vrem să disponibilizăm încă un ha pentru o asociere cu 

un ONG, o asociație specializată în tratarea tinerilor și persoanelor afectate de sindrom din 

spectrul autism. Va fi un proiect realizat exclusiv din finanțări private, cu un efort conjugat al 

nostru și al respectivei asociații, vom reveni în ședința ordinară de săptămâna viitoare cu 

detalii despre firma respectivă, o s-o invit și pe dna președinte și evident cu proiect de 

hotărâre privind asocierea. Deocamdată facem această dezmembrare și mai păstrăm un hectar 

pentru orice alt proiect al nostru sau al orașului Bolintin Vale care necesită atenție și o 

suprafață disponibilă.  

- Comisia pentru investiții, aviz favorabil și comisia juridică, așijderea. Dacă sunt discuții? 

Supun aprobării proiectul, vă rog.  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.39 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Interesantă ședința de consiliu. Vă mulțumesc pentru participare. Rămân eu, după ce se 

eliberează sala să mai răspund la orice întrebări suplimentare sau altele decât cele discutate. 

Mulțumesc mult! 

 

 

   PREŞEDINTE, 

 

        Dumitru Beianu 

                          SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  

 

                                                                                          Aurelia Brebenel 
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